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Protokoll  

REGIONSRÅDET FOR HAUGALANDET 3/23 

 
DATO: fredag 21. april 2023 

TID: 08.30-10.00 

STED: Teams 

TIL STEDE 

Karmøy kommune:  Jarle Nilsen, Øystein Hagerup  

Haugesund kommune: Arne Christian Mohn og Ole Bernt Thorbjørnsen 

Tysvær kommune:  Sigmund Lier og Sigurd Eikje 

Utsira kommune:  Marte Eide Klovning og May Britt Jensen 

Bokn kommune:  Osmund Våga og Ingeborg Skjølingstad 

Sveio kommune:  Linn Therese Erve og Jostein Førre 

Vindafjord kommune:  Ole Johan Vierdal og Yngve Bergesen 

Suldal kommune:  Gerd Helen Bø og Karin Dokken Austvik 

Sauda kommune: Asbjørn Birkeland 

Etne kommune:  Mette Heidi Ekrheim og Filippo Ballarin 

Rogaland fylkeskommune:  Lin Veronica Jacobsen og Gunn Claire Westad 

Administrasjonen: Inger K. Haavik, Øyvind Valen og Tora Eide 

  

Stortingpolitikere: Lisa Klungland 

 
Møtet var innkalt til Utsira, men på grunn av begravelsen til varaordfører i Karmøy kommune ble dette 
avlyst, og møtet ble forkortet og holdt på teams 
 
 

Saks ID  Tema  

Sak 8 - 23  Godkjenning av innkalling og saksliste  
Godkjent 
  

Sak 9 - 23  Godkjenning av protokoll fra regionrådsmøtet 10. februar  2023  
Protokollen ligger som vedlegg 1.  
 
Enstemmig vedtak: Protokollen for regionrådsmøtet 10. februar blir 
godkjent. 
  

Sak 10- 23  Vedtakssak: Havvindstrategi for regionen  
Saksutredningen ligger i innkallingen.  Selve havvindstrategien ligger her 

 
Enstemmig vedtak:  
  

1. Regionrådet for Haugalandet vedtar Havvindstrategi Utsira 
Nord 2023-2030, slik som lagt frem i saken.    
2. Regionrådet ber Haugaland Vekst i perioden stille med egen 
ressurs som havvindkoordinator, og ber samtidig kommunene 

https://haugalandvekst.no/app/uploads/2023/04/23-2-Innkalling-og-sakspapir-til-regionr%C3%A5d-for-Haugalandet-21.-april.pdf
https://haugalandvekst.no/app/uploads/2023/04/23-01-Protokoll-regionr%C3%A5dsm%C3%B8te-Haugalandet-10-februar-p%C3%A5-Bokn.pdf
https://haugalandvekst.no/app/uploads/2023/04/23-2-Innkalling-og-sakspapir-til-regionr%C3%A5d-for-Haugalandet-21.-april.pdf
https://haugalandvekst.no/app/uploads/2023/04/23-02-sak-10-23-Havvindstrategi-Utsira-Nord-2023-2030.pdf
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om å bidra med nødvendige personalressurser for å nå målene i 
strategien.    
3. Strategien sendes til kommunene for orientering.  
 

    
Sak 11 -23 Vedtakssak: Profilering av regionen innen Grønt industriløft og havvind – søknad til 

«Regionrådets fond» 

 

Saksutredningen ligger i innkallingen. 

 

Styret sin innstilling var slik: Regionrådet for Haugalandet bevilger inntil 250.000 

kroner fra  «Regionrådets fond» til profilering av regionen som grønn  industriregion, 

med i første omgang særlig fokus på havvind.  

 

Arne-Christian Mohn hadde et tilleggsforslag slik at endelig vedtak ble slik: 

 

Vedtak enstemmig: 

 

Regionrådet for Haugalandet bevilger inntil 250.000 kroner fra  «Regionrådets fond» til 

profilering av regionen som grønn  industriregion, med i første omgang særlig fokus på 

havvind.   

Det bevilges også inntil 250.000 kroner for innleie av personell til å arbeide med de 

andre delene av det  grønne industriløftet. 

  

Sak 12 - 23  Vedtakssak: Reiselivsstrategi for regionen  
  
Sakspapiret ligger i innkallingen.  Selve reiselivsstrategien ligger her. 
 

 Vedtak som innstilling:  
 

Regionrådet for Haugalandet vedtar å sende oppdatert Reiselivsstrategi for 
Haugalandet 2019-2025 til eierkommunene i Haugaland Vekst for 
orientering/videre behandling.   
  

Sak 13 – 23   Drøftingssak:  Synspunkt, evaluering og eventuelt etterarbeid etter to 
samlinger;  Vegmøtet 9. mars og departement- og Stortingsmøter 29. 
mars 
   
Vegmøtet 9. mars: Her møtte 40 personer med samferdselsminister Jon-
Ivar Nygård i spissen. Frokostmøte og busstur Aksdal – Bakka – Solheim – 
Gismarvik. 
 
Oslo 29. mars.  9 ordførere deltok sammen med administrasjonen i 
Haugaland vekst. Følgende tiltak ble gjennomført: 

• Møte med statssekretær i tre departement: Finansdepartementet, 
Olje- og energidepartementet og Kunnskapsdepartementet. 

• Seminar om Haugalandet som havvindregion. Her deltok 
statssekretær Andreas Bjelland Eriksen fra OED 

• Møte og middag med Rogalandsbenken. 8 stortingsrepresentanter 
deltok på møtet, og på middagen kom flere av disse samt to som 
ikke hadde anledning til å være med på benkemøtet. I tillegg kom 
to fra Sunnhordaland. 

https://haugalandvekst.no/app/uploads/2023/04/23-2-Innkalling-og-sakspapir-til-regionr%C3%A5d-for-Haugalandet-21.-april.pdf
https://haugalandvekst.no/app/uploads/2023/04/23-2-Innkalling-og-sakspapir-til-regionr%C3%A5d-for-Haugalandet-21.-april.pdf
https://haugalandvekst.no/app/uploads/2023/04/23-02-sak-12-23-Oppdatert-regional-reiselivsstrategi-for-Haugalandet-2019-2025.pdf
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 Saken ble drøftet og tatt til orientering  

Sak 14 - 23  Orienteringssak: Aktuelle saker fra Haugaland vekst  
 

• Bemanningssituasjonen. To nye stillinger er utlyst og det blir 
planlagt tilsetting i løpet av mai, med tiltredelse etter sommeren. 

• Interkommunalt politisk råd. Etter ny kommunelov må råd som vårt 
skilles ut som egne organ. Dette blir forberedt sammen med 
Sunnhordlandsrådet. 

• Omdømmearbeidet, Mingel og Sildikon Valley.   

• Arbeid med vertskapsrapport  

• Arendalsuka. Sammen med Sunnhordaland har vi gjort avtale om to 
hus med til sammen 22 senger og en båt med havneplass i sentrum 
med tre senger. Alle sengeplassene er nå bestilt. Vi er nå i gang 
med planleggingen av opplegget på båten. 

• Nasjonalt senter for yrkesutdanning. Den nye strategien sier at 
dersom det opprettes nye statlige arbeidsplasser skal de legges 
utenfor de store byene. Hele Rogaland bør støtte opp om 
Haugalandet. 

• Fylkeskommunale stabsarbeidsplasser utenfor Stavanger. Notat er 
ferdig. Vi skal nå først invitere oss til møte med fylkesledelsen, så to 
møter med fylkestingsrepresentanter, ett på Jelsa og ett i 
Haugesund.  

• Floating wind days, god påmelding til konferansen. «Delegation 
days» i forkant med120 internasjonale deltakere. Ordførerne blir 
invitert til den 23. mai. Haugaland vekst har stand i forgården til 
Carlos.  

• Neste regionråd er i Aksdal 8. juni, middag sammen med 
Sunnhordalandsrådet om kvelden og felles regionråd 9. juni. 
Hovedtema på fellesrådet blir reiseliv. 

 
Arne-Christian orienterte om at han på vegne av Haugesund kommune 
sitter i universitetsfondets styre Rogaland. Hen pekte på at det er viktig at 
de støtter oss slik at det blir universitet i Haugesund. Det blir arbeidet  med 
en samkjøring.  

  

Sak 15 – 23  Eventuelt 
• Arne-Christian Mohn  tok opp «Høring fra OED om kraft fra Blåfalli»,  

Han foreslo at Haugaland vekst skriver en positiv uttale til denne. Mette 

Heidi Ekrheim ba om at det blei underskrift fra hver ordfører slik at de som 

ikke ville ha uttalen som foreslått ikke ble med. Haugaland vekst følger opp 

saka. 

Sigmund Lier ba om at det blir tatt kontakt med Sunnhordlandsrådet for å 

lage et tilsvarende skriv  

• Inger Håvik orienterte om at Haugaland vekst tenker å sende et kort innspill 

til NOU «Mer av alt – raskere». 

• Utsira / Haugaland vekst orienterte om at de ønsket å legge 

regionrådsmøtet 8. september til Utsira siden dette møtet måtte 

gjennomføres på Teams.  
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Kopi: Skriv 
tekst her 
 


